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Lucrarea puternică care a diminuat uraganul 
a fost menţionată în diferite publicaţii 

inclusiv The Washington Post

Pastor ul  pr incipal ,  Dr.  Jaerock 
Lee ,  L -a  î nt â l n i t  pe  D u m nezeu l 
cel viu după şapte ani de suferinţă 
datorată  bol i i .  Când L-a întâ ln it 
pe Dumnezeu, a fost v indecat de 
toate bolile şi Dumnezeu l-a chemat 
să  f ie  pa s tor.  Î n  1982 a  desch is 
Biserica Manmin iar, prin postul şi 
rugăciunea lui, în biserică au avut loc 
semne, minuni şi lucrări puternice 
iar acum biserica are un număr foarte 
mare de membri. Dr. Lee a condus 
multe campanii de evanghel izare 
la care au participat sute de mii de 
oameni sau chiar milioane de oameni 
din multe ţări inclusiv SUA, Rusia, 
India, Pakistan şi Kenya.

P r i n  r u g ă c i u n i l e  l u i ,  a u  fo s t 
v i nde ca t e  mu l t e  b ol i  î n  s t a d iu l 
terminal sau incurabile cum ar f i 
SIDA, iar oameni care aveau probleme 
cu  ve de rea  ş i - au  î mbu nă t ă ţ i t - o. 
Ologii au ajuns să umble şi să salte, 
surzii să audă, iar femeile infertile 
să aibă copii. Rugăciunea făcută a 

adus o ploaie mult-aşteptată în zone 
afectate de secetă severă, iar în alte 
sit ua ţ i i  a  opr it  ploaia toren ţ ia lă . 
Astfel de lucrăr i extraordinare ale 
Duhului Sfânt au devenit cunoscute 
oamenilor din jurul lumii şi mulţi au 
trimis cereri de rugăciuni când s-au 
confruntat cu dezastre.

Î n  2 0 17 ,  l a  î n c e p u t u l  l u n i i 
septembrie, mulţi oameni din Statele 
Unite erau cuprinşi de frică din cauza 
unui uragan puternic numit Irma care 
ameninţa să lovească partea de sud-
est a ţării. Pentru a evita un dezastru 
mare, pastorii din SUA au trimis cereri 
de rugăciune Dr.-ului Jaerock Lee. 
După ce acesta s-a rugat, uraganul 
Irma şi-a schimbat cursul, a slăbit 
în intensitate, iar apoi a dispărut. În 
final a fost evitat dezastrul în Statele 
Unite. Chiar înainte de această lucrare 
extraordinară, pastorii americani şi 
credincioşii au experimentat astfel 
de lucrări de câteva ori. În octombrie 
2016, uraganul Matthew a scăzut în 

intensitate într-o zi după ce Dr. Lee 
s-a rugat. Uraganele Joaquin în 2015, 
Irene în 2011 şi Gustav în 2008 au avut 
fie un efect foarte mic, fie niciun efect 
datorită rugăciunii pastorului. 

Lucrarea lui Dumnezeu vizavi de 
uraganul Irma a fost menţionată într-
un articol din ziarul The Washington 
Post, publicat în 6 octombrie. Titlul 
aces t u i  a r t icol  a  fos t  „Uraganu l 
Irma s-a potolit în urma rugăciunii 
pastorului coreean Dr. Jaerock Lee.” 

T h e  W a s h i n g t o n  P o s t  e s t e 
considerat un cotidian american de 
frunte împreună cu The New York 
Times şi The Wall Street Journal.

Articolul spunea că urganul Irma, 
cel mai puternic uragan dintre cele 
care s-au format în Oceanul Atlantic, 
urma să provoace daune foarte mari, 
dar  a scăzut în intensit ate ş i  s -a 
domolit doar după  ce Dr. Jaerock 
Lee, cunoscut ca „pastorul plin de 
putere”, s-a rugat pentru acest lucru 
la cererea pastorilor din SUA.

A r t ic olu l  a  i nc lu s  o  mă r t u r ie 
dată de Dr. Mikhail Morgulis care 
locuieşte în Florida şi este fondatorul 
f u n d a ţ i e i  S p i r i t u a l  D i p l o m a c y 
(Diploma ţ ia spi r ituală).  Lucrarea 
Dr.-ului Lee, prin care s-a îndepărtat 
deza s t r u l  î n  R .D.  Congo,  a  fos t 
menţionată ca parte dintr-un interviu 
cu Sebastian Impeto, conducătorul 
Par t idului Creşt in (The Chr ist ian 
Party) din R.D. Congo, care a spus 
următoarele: „În 2014, virusul Ebola 
făcea ravagii în ţara mea. Am trimis 
o cerere de rugăciune la Dr. Jaerock 
Lee şi prin rugăciunea sa plină de 
c red i n ţ ă ,  nu mă r u l  de  v ic t i me ş i 
decese s-a diminuat complet.”

Aces t e  ş t i r i  au  fos t  t r a n sm ise 
de  agen ţ i a  de  ş t i r i  Ass i s t  News 
Service în SUA (www.assistnews.
net); de Christian Telegraph (www.
christiatelegraph.com), o agenţie de 
presă foarte cunoscută din Canada; 
de KNS News (www.kns.tv), de The 
Christian Press şi de alte publicaţii.
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Poate că aţi întâlnit oameni care se 
întreabă de ce oare nu este alt nume 
prin care să putem fi  mântuiţi în afară 
de cel al lui Isus Cristos. Poate că aţi 
întâlnit oameni care aveau puncte 
de vedere critice în această privinţă. 
Haideţi atunci să vedem de ce doar 
Isus Cristos poate f i Mântuitorul 
nostru.

1. Calea mântuirii a fost pregătită 
dinainte de începerea lumii

Fără să experimenteze nenorociri 
şi dureri, oamenii nu pot aprecia 
adevărata fericire. Când oamenii 
suferă datorită necazurilor şi durerii 
profunde, atunci ajung să înţeleagă 
valoarea adevăratei fericiri şi sunt 
mulţumitori din inimă. Dumnezeu 
a aşezat pomul cunoştinţei binelui 
şi răului şi i-a interzis lui Adam să 
mânânce din el pentru ca, într-o 
zi, omul să înţeleagă relativitatea. 
Dumnezeu i-a dat lui Adam voinţă 
liberă ca să poată lua decizii de unul 
singur dar, la un moment dat, Adam a 
încălcat porunca lui Dummnezeu şi a 
mâncat din pomul cunoştinţei binelui 
şi răului.

Dacă ne uităm la cum ajung oamenii 
de azi să se înece în păcate şi în rău, 
acest lucru ne va ajuta să înţelegem 
procesul prin care a intrat răul în 
Adam. De exemplu, un copil nu 
începe să lovească pe alţi copii dintr-o 
dată. Desigur că a avut caracteristici 
păcătoase datorită păcatului originar 
cu care s-a născut. Însă, înainte de 
a se deprinde să-i lovească pe alţi 

copii, copilul a trecut printr-un proces 
prin care a acceptat un astfel de 
comportament rău. La început, poate 
că a văzut oameni care i-au lovit pe 
alţii, apoi i-a imitat o dată sau de două 
ori, iar pe urmă a devenit o persoană 
care are obiceiul de a-i lovi pe alţii.

Adam şi-a exercitat voinţa liberă 
şi a mâncat din pomul cunoştinţei 
binelui şi răului după ce a căzut în 
ispita şarpelui. După cum l-a avertizat 
Dumnezeu când i-a spus: „Vei muri 
negreşit”, duhul lui Adam a murit. 
Comunicarea dintre el şi Dumnezeu 
a fost întreruptă şi Adam a devenit un 
rob al duşmanului diavol.

S-a întâmplat după cum este scris 
în Romani 6:16: „Nu ştiţi că, dacă 
vă daţi robi cuiva, ca să-l ascultaţi, 
sunteţi robii aceluia de care ascultaţi, 
fi e că este vorba de păcat, care duce la 
moarte, fi e că este vorba de ascultare, 
care duce la neprihănire?” La acea 
vreme, Adam a fost nevoit să renunţe 
în favoarea duşmanului diavolul la 
autoritatea şi gloria avută ca stăpânitor 
peste creaţie (Geneza 1:28; Luca 4:6).

De atunci, cu trecerea timpului, 
inima omului s-a umplut din ce în ce 
mai mult de rău. Duşmanul diavolul 
este cel care face să se abată asupra 
oamenilor boli, sărăcie, dezastre, 
lacrimi, durere şi chin şi care vrea 
să îi ducă în iad. Însă, Dumnezeu nu 
include mersul în iad în planul Lui, ci 
experimentarea relativităţii în această 
lume, pentru ca oamenii să fie bine 
cultivaţi şi să fie găsiţi vrednici de a 
intra în Cer.

După cum Dumnezeu a ştiut de 
dinainte, din momentul în care a 
planificat cultivarea umană, că Adam 
va mânca din pomul cunoştinţei binelui 
şi răului, El a pregătit calea mântuirii 
pentru omenirea păcătoasă, iar această 
cale este Isus Cristos. Dumnezeu a 
ascuns această cale până la vremea 
hotărâtă.

2. Calea de mântuire a omenirii 
şi legea răscumpărării pământului

Cum poate atunci primi omenirea 
păcătoasă mântuirea? Dumnezeu face 
şi împlineşte totul prin dragostea şi 
dreptatea Lui. De vreme ce El face 
totul în parametrii legii şi ordinii 
spirituale, şi iertarea şi mântuirea 
păcătoşilor sunt îndeplinite pr in 
dreptatea Lui desăvârşită.

Potrivit cu legea lumii spirituale 
care spune că „Plata păcatului este 
moartea”, cineva a trebuit să plătească 

preţul pentru păcat în locul nostru, 
al tuturor păcătoşilor. De aceea Isus, 
Fiul lui Dumnezeu, s-a întrupat, 
a venit pe pământ şi a murit pe o 
cruce de lemn pentru a răscumpăra 
omenirea din păcat. Însă, oamenii 
care nu cred acest lucru, întreabă 
mereu: „De ce putem primi mântuire 
doar prin credinţa în Isus Cristos?”

Totuşi după cum ne spune Biblia în 
Faptele Apostolilor 4:12 „În nimeni 
altul nu este mântuire: căci nu este 
sub cer niciun alt Nume dat oamenilor 
în care trebuie să fim mântuiţi” în 
afară de Isus nimeni nu poate oferi 
mântuire şi nimeni nu poate primi 
mântuire fără să-L primească pe El 
ca Mântuitor. 

Totuşi, de ce Isus Cristos este 
singurul nostru Mântuitor? Datorită 
legii spirituale. Toată omenirea urma 
să moară datorită păcatului lui Adam 
potrivit cu legea spirituală care spune 
că „Plata păcatului este moartea.” 
Când toţi oamenii au devenit robi ai 
duşmanului diavolul şi Satana, legea 
spirituală care a intrat în vigoare a 
fost următoarea: „Nu ştiţi că, dacă 
vă daţi robi cuiva, ca să-l ascultaţi, 
sunteţi robii aceluia de care ascultaţi, 
fi e că este vorba de păcat, care duce la 
moarte, fi e că este vorba de ascultare, 
care duce la neprihănire?”

D u pă  c a r e  p r eve d e r e  a  l eg i i 
spirituale poate omenirea păcătoasă 
să primească ier tare şi mântuire? 
Putem găsi răspunsul la această 
întrebare în „Legea răscumpărării 
pământului” din Biblie.

Î n  L e v i t i c u l  2 5: 2 3 -2 5  c i t i m 
următoarele: „Pământurile să nu se 
vândă de veci; căci ţara este a Mea, 
iar voi sunteţi la Mine ca nişte străini 
şi venetici. De aceea în toată ţara pe 
care o veţi stăpâni, să daţi dreptul de 
răscumpărare pentru pământuri. Dacă 
fratele tău sărăceşte şi vinde o bucată 
din moşia lui, cel ce are dreptul de 
răscumpărare, ruda lui cea mai de 
aproape, să vină şi să răscumpere 
ce a vândut fratele său.” Această 
prevedere a legii a fost instituită în 
privinţa vânzării pământului în Israel 
dar ea se aplică şi omului, care este 
făcut din ţărâna pământului. 

Dumnezeu a împărţit şi a distribuit 
ţara Canaanului potrivit cu fiecare 
seminţie şi familie din Israel însă, 
din moment ce pământul aparţinea 
de fapt lui Dumnezeu, omul nu putea 
să îl vândă după cum dorea. Dacă 
propr ietarul pământului ajungea 

sărac şi era nevoit să vândă pământul, 
cel mai apropiat lui cu drept de 
răscumpărare trebuia să îl cumpere şi 
să îl înapoieze proprietarului iniţial. 
În această lege este incorporată şi 
calea mântuir ii pentru omenirea 
păcătoasă pentru că legea vânzării şi 
răscumpărării pământului se aplică 
şi omului care a fost făcut din ţărâna 
pământului.

În cartea Geneza 3:19 citim: „În 
sudoarea feţei tale să-ţ i mănânci 
pâinea ,  până  t e  vei  întoa rce în 
pământ, căci din el ai fost luat; 
căci ţărână eşti şi în ţărână te vei 
întoarce”; Geneza 3:23 continuă: „De 
aceea Domnul Dumnezeu l-a izgonit 
din grădina Edenului, ca să lucreze 
pământul din care fusese luat.”

Legea răscumpărării pământului 
este corelată cu felul în care omul, 
care a fost luat din ţărâna pământului 
şi a ajuns în mâinile duşmanului 
d i avo l u l ,  p o a t e  f i  r e t u r n a t  l a 
Dumnezeu. După  cum pământul 
este al lui Dumnezeu, El a prevăzut 
că autoritatea lui Adam, care de fapt 
Îi aparţine, nu poate fi înstrăinată 
pentru totdeauna.

Aceasta a fost legea stabilită de 
comun acord înt re Dumnezeu şi 
duşmanul diavolul la v remea la 
care Adam a păcătuit şi a fost dat 
în mâinile duşmanului diavolul. 
Astfel, chiar dacă Adam a ajuns 
rob al duşmanului diavolul şi a fost 
nevoit să renunţe la autoritatea pe 
care o avea, dacă o persoană putea 
să  îndeplinească  condiţ i i le legii 
răscumpărării pământului, duşmanul 
diavolul trebuia să returneze ce a fost 
„dat pe mâna lui.”

Dumnezeu a ş t iut  de d inainte 
că  Ad a m va  m â nca  d i n  p omu l 
cunoştinţei binelui şi răului, astfel 
că  E l  a  p r egă t i t  u n  Mâ nt u i t o r 
care îndeplinea toate prevederile 
legii privitoare la răscumpărarea 
pământului. Acel mântuitor este Isus 
Cristos. Vom continua acest subiect în 
următorul număr al Ştirilor Manmin.

Dragi fraţi şi surori în Cristos, 
Dumnezeu L-a pregă t it  pe Isus 
Cristos şi a ţinut ascunsă această 
taină  dinainte de începutur i. La 
vremea hotărâtă , Isus a venit pe 
pământ, S-a întrupat şi Şi-a îndeplinit 
misiunea ca Mântuitor. Mă rog în 
numele Domnului ca Să-L primiţi 
pe Isus Cristos ca Mântuitor, să vă 
mărturisiţi credinţa în El şi astfel să 
primiţi mântuire.

●●●

Calea mântuirii a fost pregătită 
dinaintea veacurilor

„În nimeni altul nu este mântuire: 
căci nu este sub cer niciun alt Nume 
dat oamenilor în care trebuie să fim 
mântuiţi” (Faptele Apostolilor 4:12).

Pastorul principal Dr. Jaerock Lee

1. Biserica Centrală Manmin crede că Biblia este Cuvântul inspirat al lui  
 Dumnezeu, care este perfect şi desăvârşit.
2. Biserica Centrală Manmin crede în unitatea şi lucrarea Dumnzeului trinitar:  
 Dumnezeu Tatăl Sfânt, Dumnezeu Fiul Sfânt şi Dumnezeu Duhul Sfânt.
3. Biserica Centrală Manmin crede că suntem iertaţi de păcatele noastre doar  

 prin sângele răscumpărător al lui Isus Cristos.
4. Biserica Centrală Manmin crede în învierea şi înălţarea la Cer a lui Isus Cristos,  
 în a doua venire, în cei o mie de ani şi în Cerul veşnic.
5. Membrii Bisericii Centrale Manmin îşi mărturisesc credinţa prin „Crezul  
 Apostolilor” de fiecare dată când se strâng împreună şi îl cred în totalitate. 

Mărturisirea de credinţă

Adresa: 29, Digital-ro 26-gil, Guro-gu, Seoul, Korea, 08389
Telefon: 82-2-818-7047  Fax: 82-2-818-7048
Website: www.manmin.org/english  
               www.manminnews.com
Email: manminen@manmin.kr
Editor: Dr. Jaerock Lee
Redactor şef: Geumsun Vin 

Romanian

Material publicat de Biserica Centrală Manmin

 „El [Dumnezeu], care dă tuturor viaţa, suflarea şi toate lucrurile.” (Faptele Apostolilor 17:25)
 „În nimeni altul nu este mântuire: căci nu este sub cer niciun alt Nume dat oamenilor în care trebuie să fim mântuiţi.” (Faptele Apostolilor 4:12)
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Rev. Dr. Martin Francisco Álvarez

■  Rec tor al  Universi tăţ i i  Lat ine de 
Teologie, Conul Sudic (Southern Cone 
of Latin University of Theology)

■  Preşedintele Asociaţiei Pastorilor din 
Florencio Varela

■  Consul onorific al Republicii Burundi în 
Argentina 

■  Membru al Comitetului de organizare 
al Întâlnirii de trezire spirituală din 
1996 şi 1997

„L-am reîntâlnit pe Dr. Jaerock Lee 
după 21 de ani! Este blând şi primitor, 
iar puterea sa este mai mare acum!”

◈ Cum v-aţi simţit la prima vizită 
la Biserica Centrală Manmin?

M-am simţit foarte fericit şi recunoscător să 
fi u din nou cu Dr. Jaerock Lee la aniversarea 
celor 35 de ani ai Bisericii Centrale Manmin. 
Mi-am dorit de două zeci şi unu de ani să 
vizitez această biserică din care se revarsă 
dragostea, iar acum dorinţa mea arzătoare a 
fost împlinită. Este o mare binecuvântare şi o 
onoare pentru mine.

◈  L- a ţ i  r e văz u t  p e  D r.  L e e  d u pă 
douăzeci şi unu de ani. Cred că sunteți 
foarte emoţionat.

Da, sunt foar te emoţ ionat.  În 1996, l-am 
î nt â l n i t  pent r u  pr i ma d a tă  pe  D r.  Lee  î n 
Argentina. Am avut sentimentul că este un om 
deosebit al lui Dumnezeu. De atunci au trecut 
douăzeci şi unu de ani. Are o putere mai mare 
iar lucrarea lui a crescut considerabil. 

Ne -a m re î nt â l n i t  a cu m câ nd  a m v i z i t a t 
Coreea. M-am simţit de parcă m-aş fi întâlnit cu 
tatăl meu. Felul în care mă privea şi dragostea 
pe care am simţit-o mi-au atins profund inima 
de parcă aş fi fost cu tatăl şi cu familia mea. Nu 
doar că l-am respectat dar l-am şi simţit ca pe 
un membru al familiei mele. Aceste sentimente 
mi-au atins inima profund. 

◈ Am auzit că aţi deschis o f ilială a 
bisericii Manmin în Argentina.

Când m-am pregăt it pentru întâlnirea care 
s-a ţinut în Argentina în 1997, am tradus şi am 
editat cărţile Dr. Lee şi am corectat traducerea 
Ş t ir ilor Manmin  d in  span iolă .  Cu aceas tă 
ocazie am fost inclus în lucrarea Manmin. 
A fost foar te diferit când nu am mai fost pe 
poziţia de spectator din afară. Am fost uimit şi 
binecuvântat la un alt nivel.

Datorită experienţei mele cu Manmin, am 
ţinut prima întâlnire sub numele bisericii filială 
Manmin în Argentina acum două luni. Mi-am 
propus să predic despre lucrarea Manmin şi 
despre cuvântul vieţii propovăduit de Dr. Lee.

◈ Din punctul de vedere al rectorului 
unui seminar teologic, puteţi să faceţi 
un comentariu vizavi de predicile Dr. 
Lee?

G e n e r a ţ i a  a c t u a l ă  e s t e  î n s e t a t ă  d u p ă 
cunoaşterea adevărului despre Dumnezeu. Sunt 
mulţi pastori şi profeţi falşi care induc oamenii 
în eroare. Până acum nu am mai auzit astfel de 
cuvinte dătătoare de viaţă ca cele din mesajele 
Dr.-ului Jaerock Lee. Mesajele şi cărţile lui sunt 
pline de Cuvântul Vieţii, care este Adevărul. 
Evanghelia Sfinţeniei pe care o predică este atât 
de preţioasă că niciun alt curent teologic cum ar 
fi creştinismul progresist sau teologia liberală 
nu se poate compara cu ea .  De asemenea , 
mesajul vorbeşte despre relaţia cu Dumnezeu 

într-un mod foarte uşor de înţeles. Explică voia 
lui Dumnezeu foarte clar, cum să trăim după 
voia Lui şi care este scopul vieţii creştine.

Sunt rectorul Universităţii Latine de Teologie 
(LUT), Conul Sudic. Preşedintele universităţii, 
Dr. Manuel Tiger ino, v rea şi  el  să  lucreze 
împreună cu Seminarul Internaţional Manmin.

◈  C e  c r e d e ţ i  d e s p r e  l u c r ă r i l e 
puternice care transcend t impul ş i 
spaţiul manifestate în lucrarea Manmin?

Nu oricine se poate ruga precum Dr. Lee. 
Parcă totul se face după cum spune Dumnezeu. 
La fel a fost şi rugăciunea lui Ilie care a deschis 
poarta cerului şi o femeie a fost binecuvântată 
să rămână însărcinată după cum a profeţit Ilie. 
Dumnezeu răspunde rugăciunilor Dr. Lee, care 
este un om al lui Dumnezeu.

◈ Cum a fost vizita la apa dulce de 
Muan?

Am gustat apa dintr-o fântână peste care nu se 
rugase Dr. Lee şi care era în apropierea fântânii 
cu apă dulce de Muan din Muan. Pe lângă faptul 
că era sărată, era şi amară. Spre deosebire de 
ea, apa dulce de Muan, peste care se rugase Dr. 
Lee, era dulce şi plăcută la gust. M-am simţit 
împrospătat şi înviorat ca şi după un duş bun la 
sfârşitul unei zile cu program încărcat. 

D e  a s e m e n e a ,  a m  ex p e r i m e n t a t  l u m e a 
spir ituală. Ochii mei spir ituali s-au deschis 
şi am văzut îngeri mai înalţ i decât copacii, 
aşezaţi în formă de semilună la locul din care 
ţâşnea apa dulce de Muan. Am văzut soarele 
înconjurat de un curcubeu, soarele cum se rotea 
şi imaginea unei inimi în mijlocul soarelui. 
Pe lângă  asta , am văzut cum soarele parcă 
se fragmenta ca celulele embrionilor care se 
divizează şi am înţeles că cuplurile infertile 
vor putea avea copii când vor bea apă dulce de 
Muan. Sunt convins că această apă dulce de 
Muan are în ea puterea recreării. 

Seminarul pentru pastori din Argentina 1996

Seminarul pentru pastori şi Întâlnirea de trezire spirituală 
din 1997, Argentina

Cu Dr. Jaerock Lee şi primarul oraşului Florencio Varela

În data de 8 octombrie, Biserica Centrală Manmin a ţinut serviciul ocazionat de cea de-a 
35-a aniversare a bisericii şi programul de aniversare. La eveniment au participat mulţi 
pastori şi credincioşi din multe regiuni din Coreea precum şi din douăzeci şi trei de ţări. 
Printre ei a fost şi un pastor din Argentina, în America de Sud, și anume Rev. Dr. Martin 
Francisco Álvarez. El a făcut parte din Comitetul de organizare al Seminarulul pentru pastori 
al Dr. Jaerock Lee şi al Întâlnirii de trezire spirituală din Argentina cu douăzeci și unul de ani 
în urmă. A venit în Coreea cu o plăcuţă de apreciere pentru lucrarea Manmin. Mai jos este 
mărturia lui.
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Manmin International Seminary
(Seminarul Internaţional Manmin)

Telefon: 82-2-818-7334 
www.manminseminary.org
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Telefon: 82-2-818-7039 
www.wcdn.org
wcdnkorea@gmail.com

       World Christian Doctors Network 
 (Reţeaua Internaţională a Medicilor Creştini)

Telefon: 82-70-8240-2075 
www.urimbooks.com
urimbook@hotmail.com

Urim Books 

Telefon: 82-2-824-7107
www.gcntv.org
webmaster@gcntv.org

(Reţeaua Creştină Globală)  (Editura Urim Books)

„Duhul Sfânt m-a condus la Biserica Centrală Manmin!”

„Predicile Dr.-ului Jaerock Lee mi-au schimbat întreaga viaţă”

Într-o zi în anul 2014, am urmăr it o predică pe 
YouTube. Era o predică întitulată „Iadul.” Am primit 
mult har din acest mesaj care este bazat pe Biblie. M-am 
întrebat ce biserică este aceasta şi cine este pastorul. El 
era păstorul Bisericii Centrale Manmin.

Pe website-ul bisericii (www.manmin.org), am găsit 
multe predici ale pastorului principal Dr. Jaerock Lee. 
În timp ce le ascultam, îmi ziceam: „El predică doar 
adevărul!” Am continuat să îi ascult predicile. El a 
răspuns la toate întrebările la care nu găsisem răspuns 
de o vreme. Eram atât de fericită. 

Avusesem multe infecţii ale sinusurilor şi luasem 
antibiotice de multe ori pe an. Însă, prin rugăciunea 
pentru bolnavi a pastorului principal, am fost vindecată. 
Din predicile lui mi-am dat seama că sufeream spiritual. 
Devenisem arogantă cu personalul de la serviciul meu. 
M-am pocăit iar Duhul Sfânt mi-a umplut inima. Cu 
cât mai bine îi mergea suf letului meu, cu atât mai 
binecuvântată am fost la serviciu.

Am participat la serviciile de închinare Manmin şi la 
Întâlnirile de rugăciune Daniel prin intermediul reţelei 
GCN. Mesajele pastorului principal mi-au schimbat 
întreaga viaţă şi am vorbit despre el şi despre biserica 
Manmin oriunde am mers. 

Am dat notiţele cu predicile Dr.-ului Lee unor oameni 
din diferite întâlniri creştine şi aceştia s-au bucurat 
foarte mult de ele. Când am văzut că sunt fericiţi cu 

Cu şapte ani în urmă, am auzit că o persoană aflată 
în pragul morţii a fost vindecată prin rugăciunea unui 
pastor. Acest lucru a însemnat că pastorul avea putere de 
la Dumnezeu. M-am întrebat cine este acest pastor pentru 
că şi eu aveam dorinţa să pot face lucrări prin puterea lui 
Dumnezeu.

Mi-am dorit sincer să aflu mai multe despre el şi m-am 
întrebat cum de a ajuns să poată face lucrări prin puterea 
lui Dumnezeu. Am început să caut imediat şi, pe website-
ul Bisericii Centrale Manmin, am citit mai multe despre 
lucrare. Am ascultat mesajele pastorului principal Dr. 
Jaerock Lee de pe internet şi am fost foarte impresionat. 
Semnele şi minunile care se fac prin el sunt extraordinare. 

Cu trecerea timpului, respectul meu pentru biserica 
Manmin şi aşteptările mele au crescut. Mi-am dorit să 
vizitez biserica, să îl întâlnesc pe Dr. Lee în persoană şi să 
aud mai multe despre viziunea bisericii Manmin.

Domnul a făcut acest lucru posibil şi la începutul lunii 
octombrie 2017, împreună cu un diacon de la biserica 
mea, am vizitat biserica în săptămâna în care aceasta a 
aniversat 35 de ani. Când am văzut biserica Manmin cu 
ochii mei şi am auzit viziunea bisericii, am rămas uimit. 

Am fost şi mai uimit de dragostea plină de sacrificiu şi 
de dedicarea Dr. Lee. Când l-am întâlnit faţă în faţă, m-a 

salutat cu blândeţe şi m-a îmbrăţişat călduros. Deşi este 
un pastor plin de succes şi face lucrări mari prin puterea 
lui Dumnezeu, a fost smerit şi blând cu mine. Chipul lui 
m-a impresionat profund.

De asemenea, am fost atins când am văzut programul 
de aniversare pentru că am putut simţi că participanţii 
sunt profund spirituali. Am experimentat smerenia şi 
dragostea care se manifestă în biserica Manmin, iar atât 
în viaţa mea personală cât şi în lucrarea mea au avut loc 
schimbări mari.

Nu am mai văzut o astfel de lucrare ca şi cea a Dr. Lee 
care să fie însoţită de puterea lui Dumnezeu, de semne şi 
minuni. Manmin este o biserică spirituală, plină de putere 
în toate aspectele. În special, semnele, minunile şi puterea 
lui Dumnezeu se manifestă continuu în Manmin, lucru de 
care are mare nevoie generaţia de azi. Cred că Manmin 
face parte din planul minunat şi glorios al lui Dumnezeu 
pentru toate neamurile din zilele din urmă.

Cred de asemenea că Domnul are un plan pentru mine 
şi Manmin. Mă voi lăsa călăuzit de Duhul Sfânt şi voi 
lucra împreună cu biserica Manmin pentru ca pastorii şi 
credincioşii din Spania şi din alte ţări europene să af le 
despre biserica Manmin şi despre lucrările puternice 
de acolo.

aceste mesaje spirituale, m-am simţit şi eu fericită. 
Oamenilor le plac cărţile lui, în special Mesajul Crucii, 
Măsura de Credinţă şi Legea lui Dumnezeu.

La începutul lunii septembrie 2017, m-am simţit foarte 
recunoscătoare să f iu membră a bisericii Manmin. 
Acest lucru s-a datorat faptului că m-am simţit protejată 
de uraganul Irma. La ştiri au fost avertizaţi locuitorii 
din Naples, unde locuiesc, că uraganul Irma urma 
să lovească oraşul. Ne-au avertizat ferm să evacuăm 
oraşul.

Mulţi oameni ne-au spus să evacuăm casa pentru că în 
spatele ei este un canal, dar pastorul principal s-a rugat 
pentru noi şi am avut credinţă că vom fi protejaţi. Am 
rămas acasă în pace. În mod normal, apele din canal 
ies din matcă după ploaie, dar nivelul apei din canalul 
din spatele casei mele s-a micşorat. A fost uimitor! De 
asemenea, am auzit că oamenii care locuiau la 30 de 
minute distanţă de casa mea au trebuit să plece cu barca 
din cauza inundaţiilor. Am fost şi mai sigură că am fost 
protejaţi în spaţiul păstorului. 

Dacă nu l-aş fi întâlnit pe pastorul principal, chiar 
dacă aş f i citit Biblia de multe ori, nu aş f i putut 
înţelege însemnătatea spirituală a multor pasaje din 
Biblie. M-aş fi dus pe o cale greşită, fără să găsesc 
neadevărul din mine. Îi dau toată mulţumirea şi slava 
lui Dumnezeu care m-a chemat să fiu o oaie a bisericii 
Manmin. 

Pastorul Francisco Lorite Exposito, Biserica Maranatha Revival, Spania

Diaconiţa Soonja Cho, Naples, Florida, S.U.A.


